
Aalborg Rideselskabs generalforsamling 20.03.24

Afholdt kl 17.00 på Hasselvej 7, 9240 Nibe.

Referant: Michael
Deltagere: Camilla, Gitte, Aase, Nils Jørn, Ulla, Karsten, Michael, Ole og Lene.

1. Valg af dirigent:
Dirigenten blev Ulla.

2. Formandens beretning:
Gittes beretning vedhæftes.

3. Fremlæggelse af årsregnskab til godkendelse samt redegørelse for ARS's 
formueforhold:
Regnskabet blev godkendt.

4. Fremlæggelse og drøftelse af budget for det nye regnskabsår, herunder fastsættelse af A
og B kontingent:
Grundet bortfald af tilskud til lokaler, er indtægten faldet markant. Derfor blev det drøftet, 
hvor der kan spares og hvordan der kan tjenes ekstra til klubben. Der blev snakket om 
tilskuddet til 3 dagsturen, om at genindføre julefrokost/nytårskur med lotteri, og kontingent.
Kontingentet blev ændret til 400kr for ridende og 200kr for ikke ridende medlemmer.

5. Fremlæggelse og drøftelse af hovedlinjer for selskabet virksomhed i de kommende år.
Aktivitetsliste:
Premieretur Poulstrup 7/4, Aase og Gitte.
Renovering af spring i poulstrup, bestyrelsen kommer med en dato, Springudvalg.
Løvspringstur 4/5, Aase.
Invielse, rideruten i Drastrup Skov 11/5, Gitte (obs. for medlemmer af ridelauget)
Tur i Skalsskov 25/5, Gitte
Rødhustur i Juli, Gitte
3 dags tu, 9-10-11/8, Turudvalget, Svarregård i vendsyssel.
Strandtur i Hals, Majbritt foreslår dato.
Wiffertholmstævne, 14-15/9, Aase.
Hestens dag i Rold, midt Oktober, Aase (Pia)
Drasrtupskov 5/10, Gitte.
Hubertusjagt, 3/11, Skovtur i røde jakker, med mulighed for spring, Aase og Gitte
Julefrokost 14.12, hvem vil hjælpe med at arrangere?
1-2 aktiviteter uden hest. – hvem vil arrangere?

6. Indkomne forslag fra medlemmer:
Afskaffelse af gaver ved runde fødselsdage. Vedtaget.

7. Valg af medlemmer til bestyrelsen og en suppleant:
Aase Nielsen er på valg og modtager genvalg.
Camilla blev valgt til suppleant.

Ulla og Nils Jørn blev valgt til turudvalget.

8. Valg af Revisor:



Lene blev valgt til revisor.

9. Eventuelt:
Her blev der snakket om evt. deltagelse i indvigelse af de nye ridestier i Drastrup skov, den 
11/5.
Der blev talt om at genindføre aktiviteter uden hest for at styrke foreningen.


